
東華三院馬振玉紀念中學 

行政通告 088/24-25 

國際學生能力評估計劃 2025 

敬啟者：  

 

「學生能力國際評估計劃」（ Programme for International Student Assessment，簡

稱  PISA）由經濟合作與發展組織（OECD）舉辦，由  90 個國家及經濟體系合作舉

行。每三年，PISA 均會對各地十五歲的學生於科學、閱讀及數學等範疇的表現作數

據調查。考核將有助評估學生運用校內所學的知識與技能，以應對現實困難、作正

確判斷及投入資訊發達之社會的能力。PISA 2025 除評核科學、閱讀及數學等範疇，

亦將評估學生在數碼世界中學習的成果。  貴子弟獲主辦單位邀請參與是項計劃，詳

情臚列如下，敬希垂注。  

 

評 估 日 期 ： 五月二十二日 (星期四 )  

評 估 時 間 ： 上午 8:30 – 下午 1:15 

評 估 地 點 ： 本校  

備 註 ：  學生早上 8:10 前回校，完成評估後回課室上課，直至放學。 

 

 

敬請  貴家長於五月十九日 (星期一 )或之前簽妥電子通告回條，以示知悉。如有任

何疑問，請致電 2443 9833 與梁玉蘭副校長聯絡。  

 
 此致  
貴家長  
                         東華三院馬振玉紀念中學校長 
 

 
 
 
 
 

___________________________ 謹啟 
       （陳妙霞）                                                

二零二五年五月十六日   
---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

  東華三院馬振玉紀念中學              班號：___________ 

行政通告 088/24-25 

國際學生能力評估計劃 2025 

 

敬覆者： 

本人為     班學生       之家長，已知悉上述通告之內容。 
 

此覆 
東華三院馬振玉紀念中學 
 

        家長簽署：      
 

家長姓名：                  
二零二五年       月       日 

 

 

 

 



TWGHs C.Y. Ma Memorial College 
Administration Circular 088/24-25 

Programme for International Student Assessment 2025 

16th May 2025 

 

Dear Parents 

 

The Programme for International Student Assessment (PISA), launched by the Organisation for 

Economic Co-operation and Development (OECD), is a collaborative effort of over 90 

countries/economies. Every 3 years, PISA provides comparative data on 15-year-olds’ performance in 

science, reading and mathematics. The 15-year-olds will be assessed on how well they can apply the 

knowledge and skills learned at school to real-life challenges, make sound judgements, and fully 

participate in the knowledge society. PISA 2025 assesses students’ literacies of Science, Mathematics 

and Reading, as well as their competence to learn in the Digital World. We are pleased to inform you 

that your child has been invited to attend the assessments. For the details of the assessment, please 

refer to the Chinese version. 

 

Please return the signed e-reply slip by 19th May 2025 (Monday). Please feel free to contact our Vice 

Principal, Miss Leung Yuk Lan on 2443 9833 if you have any questions. 

 

Yours sincerely 

 

 
 

 

Chan Miu Ha 

Principal 

 

Note: In case of any discrepancies between the Chinese and English versions of the above content, the Chinese version shall prevail. 

 


